
Protokoll fört vid styrelsesammanträde 
för Storsjöns Segelsällskap. 
Datum: 2008-04-08 
Plats: Klubbhuset. 

 
 

Närvarande: Lena Bergefors, Eva Dadell  
Monica Netzler Michael Heen, Sven Wahlström  
Olle Ternström, J-P Högbom, Kjell Sundström 
 
 

§1 Michael Heen öppnade styrelsesammanträdet. 
  

 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
 Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 
§3 Ekonomi 
 Sven redogjorde för det ekonomiska läget vilket var gott ut med en klubbens 

samlade bank och postgirotillgångar var ca 690 tkr. 
 Klubben hade fått in ett bidrag som sökts hos Riks Idrotts Förbundet för anskaf-

fande av vagnar till C 55orna motsvarande 10 tkr. Det kommunala L O K stödet 
hade också inkommit och var 9346 kr. 

 
§4 Post 

• Verksamhetsberättelse från S S F 
• Vantinfästningar till C55orna 
• Bekräftelse på att klubbens ansökan för varv och kran inkommit till R F 

samt att ansökan inkommit till Arvsfonden för flytt och iordningställan-
de av båtvarv. 

• Räkning för Klubben postbox samt båtförsäkring för en C 55:a. 
• Slutrapport och summering av handslaget. 

  
§5 Rapporter 

Michael hade fått en fråga från 3 personer som skaffat en segelbåt (Farr 
40)som de kommer att segla ett antal tävlingar med däribland 
 Gottland runt. De skulle gärna företräda vår klubb och tävla i vårt namn 
även om de inte kommer härifrån och de undrar hur vi ställer oss till det-
ta. Mötet uppdrog till Michael att kontakta dessa personer och välkomna 
dessa till Storsjöns Segel Sällskap mot att de löser medlemskap och bär 
vår klubbvimpel under tävlingarna.    

Eva rapporterade från mötet med Mellan Norrlands SF om vikten att ut-
bilda ledare/funktionärer på olika nivåer i klubben både för jolle och köl-
båtsverksamheten. Det är viktigt att det finns en tillgång på dessa för att vi 
skall kunna arrangera olika tävlingsaktiviteter och även när det gäller olika 
bidrag. En samordnad utbildningsplan hade tagits fram vilken Eva visade 
och den sträckte sig från lokal klubbnivå ända upp till internationell nivå. 
Eva fick i uppdrag att ansvara för att ta fram ett underlag för att inhämta 
uppgifter om vilka utbildningar klubbens medlemmar har eller är villiga 
att skaffa. Detta material skall både mailas ut och finnas med i Roderbla-
det samt på klubben hemsida. 
 



Mellan Norrlands SF vill att S S S bidrar med en representant till valbe-
redningen.   

 
  Nya varvet 
 Olle och Kjell redogjorde för mötet om hur arbetet fortskrider i varvsgruppen. 

Den utskickade enkäten till varvsplatsinnehavarna  hade inte besvarats i den om-
fattning som vore önskvärt  till dags dato, ca 50%, men att tendensen på de in-
komna svaren ändå gett underlag för att utarbeta ett förslag till det extra årsmö-
tet.  
Gruppens förslag för årsmötet att ta ställning till som innebär att:: 

 Insatsen kommer att differentieras enligt båtplatsstorlek och kommer att variera 
mellan  
6000-9000 kr samt att årsavgiften föreslås bli 1200 kr per år.  
 
Gruppen önskar också att en samordning sker när det gäller utskick av Roder-
bladet och redovisning av resultatet rörande varvsfrågan utifrån det extra årsmö-
tets beslut.  
  
Olle meddelade att han varit i kontakt med NUTEK angående möjligheten att 
söka medel för varvsuppbyggnaden och kommer att arbeta vidare runt detta. 
 

 Jolle 
• Klubben har blivit tillfrågad av Mirroreskadern att genomföra ett läger den 

10-11 maj vilket ungdomarna ställt sig positiva till. 
•  MNSF vill göra ett försök att genomföra en serie av olika segeltävlingar där 

klubbarna i distriktet skall besöka varandra och segla med den arrangerande 
klubbens båttyp för att öka samverkan och utbyte mellan klubbarna. 

• Klubbens ungdomar vill i sommar prioritera deltagande i tävling på västkus-
ten i Gottskär. 

• Arbetet med att finna finansiering för införskaffandet av Fevor pågår med 
bidragsansökningar och sponsorjakt. Det är nödvändigt att detta ger gott re-
sultat för att inköp skall kunna ske under den kommande sommaren. 

• Det är viktigt att hitta en ny 2-mansbåttyp för att hålla intresset uppe, fram-
för allt för de ungdomar som känner att de vuxit ur optimisterna, men även 
för att kunna rekrytera nya ungdomar som kan känna oro över att vara en-
sam i en enmansbåt. 

• Frågan om att ordna med en brygga för att erbjuda medlemmarna plats för 
sina egna jollar aktualiserades åter och Michael undersöker vad som gjorts i 
frågan tidigare när det gäller budget och undersökningar kring pris och be-
hov. 
Seglarskolan kommer att ha ca 10 ungdomsarbetare, genom kommunen samt 
2 st ansvariga instruktörer som skall genomföra skolan under 4 veckor i 
sommar fördelat på 2 veckor i början och 2 veckor i slutet av sommarlovet. 
 

 
Kölbåt 
• Michael fick i uppdrag att undersöka om det finns någon som kan genomfö-

ra  
vuxenseglarskola i sommar. Om så är fallet så behövs den också marknads-
föras på ett aktivt sätt för att kunna erbjudas så många som möjligt. 
   

Anläggning 
 
Olle skall upprätta aktuell inventarielista och utreda olika ansvarsområden kring 
byggnader m m. Frågan om toaletten i klubbhuset, och det återkommande pro-



blemet med att flottören hänger sig i avloppspumpen togs upp och det besluta-
des att vi skall pröva att anskaffa en annan toalettpapperskvallitet. Lena ansvarar 
för inköpet av papper. 
 
Ceremoni 
Pumpvaka den 31/5. 
 
Roderbladet 
Material för införande i Roderbladet skall lämnas till J P senast den 14/4 för att 
utskick skall kunna ske den 5/5. Det görs dock undantag för rapporter som rör  
resultatet från beslut tagna vid det extra årsmötet som behöver delges klubbens 
medlemmar. J P påminner också att material om Seglingens dag skall finnas 
med.   

 
 

§6 Övriga Frågor 
• Avtackning av avgående styrelsemedlemmar samt prisutdelning för år 2007i 

samband med det extra årsmötet. ( Michael kollar upp vilka det gäller) 
 

§7 Kvarstående frågor 
• Flytbryggor för medlemsjollar. 
• Vuxenseglarskola. 
• Prisutdelning 
• Valberedningskandidat till Mellan Norrlands SF 

 
§8 Tagna beslut  

• Lena och Kjell ombesörjer fördelning av städuppdraget för klubbhusto-
an. 

• Att gå vidare med varvsgruppens förslag till det extra årsmötet 28/4 
• Att uppdra åt Michael att kontakta de 3 personer som vill söka medlem-

skap i och företräda SSS vid ett antal kappseglingar för att bekräfta att 
styrelsen ställer sig positiv till detta. 

 
 
 

§9 Avslutning. 
Ordförande avslutade sammanträdet och tackade Kjell för fikat. Sven fick äran 
att ansvara för fika vid nästa styrelsesammanträde den 5 maj i klubbhuset.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 __________________  __________________ 
 Michael Heen   Kjell Sundström 

Ordförande   Tf Sekreterare 


	 Protokollet godkändes och lades till handlingarna.
	 Michael Heen   Kjell Sundström


